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Sektionsmöte Strands IF friidrott 2020-11-17 

 

1. Mötets öppnande  
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.  

2. Närvarande 

Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Maria Lindelöf, Lina Quick, Joakim Enerud 

Frånvarande: Mikael Ohlsson, Sandra Stark, Lars Renström 

3. Val av sekreterare för mötet 
Lina Quick väljs till sekreterare för detta möte. 

 

4. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns.  

 

5. Genomgång av tidigare protokoll 

 Ett förslag har tagits fram för avtal elitsatsning och kommer vara ett komplement till de 

ekonomiska riktlinjerna. Små revideringar kommer att göras och därefter kommer Anders 

skickar ut info till de berörda.  

 Styrelsen beslutar att vänta med frågan om träningsavgift tills vi fått årets resultat och 

budgetarbetet påbörjats. 

 De ekonomiska riktlinjerna ska revideras och uppdateras för kommande år och beslut 

kommer tas under nästkommande styrelsemöte. 

 Verksamhetsberättelse ska upprättas. Respektive träningsgrupp skriver sin berättelse och 

skickar till Anders som sammanställer. 

 Datum för påbörjan av budgetarbete är satt till den 2: a december på kansliet kl 18.00. 

 Det är dags att fundera över styrelsen sammansättning under 2021. Behöver vi ha en 

valberedning? Ingen av de deltagarna som är med på dagens möte (och är valda på ett år) 

meddelar vid mötet att de har för avsikt att kliva av sina uppdrag. 

 Strands ungdomsspel ska anmälas till FRIDA senast 30 oktober. Förslag för arrangemanget 

skickas ut på förslag till tränargruppen. Förslagen är 15-16/8 eller 21-22/8. 

 VU-spel 2021. En inbjudan har kommit från arrangören av Världsungdomsspelen 2021 eller 

rättare sagt en viljeförklaring. Planen är att åka på detta, en samordnare måste dock tillsättas 

för planering inför och under tävlingen. Frågan bör diskuteras på ett tränarmöte. 

 Ett arbete för att få fungerande undergrupper till styrelsen behöver genomföras. Hur? När? 

Var? Frågan bör diskuteras på ett tränarmöte. 

 Städning av Holma – 8 vuxna och 2 ungdomar deltog. Nästa städning kommer att bli en 

obligatorisk aktivitet för samtliga. Städning bör även utföras löpande under 

inomhussäsongen. Förslag på att ansvaret fördelas på de olika grupperna och att vi köper in 

en egen dammsugare. 

 Byte av sand i längdhoppsgropen – Sanden är nu borttaget och masonitskivorna i botten 

måste bytas ut då de möglat. Planen är att den nya sanden ska på plats den 7:e november. 
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Det kommer att behövas 3 grupper med ca 20 personer i varje grupp. Innan detta klubbas 

kollar Johanna huruvida det finns en hiss att tillgå. Minst en förälder per barn ska delta. 

 Aktiviteter i träningsgrupperna - De större grupperna har varit till Bodaborg och 

lågstadiegruppen har varit i Hudikgympans lokaler. Båda aktiviteterna var lyckade.  

 Föräldramöte – Pga rådande pandemi bör föräldramöte ske inom grupperna. Ett 

informationsbrev bör också skickas ut. 

 Tränarmöte- Ett nytt tränarmöte kommer att hållas där styrelsen bjuder in, där vi 

gemensamt sätter ansvarsområden. 

 Camp Igge- ett förslag är att vi samarbetar med Iggesund och bokar Camp Igge för gemensam 

träning. På så sätt kanske vi kan få till träning i lokalen utan att behöva träna samtidigt med 

fotbollslag. 

 Hälsinglands friidrottsförbund höstmöte- Marie Elfström deltar från Strands IF. 

6. Ekonomi 

Anders rapporterar läget gällande ekonomin.  
- Utfall 2020 
- Stipendier 2020 
- Budget 2021 

 
7. Blodomloppet 

Joakim E redovisar utfallet av årets Blodomlopp samt planering inför Blodomlopp 2021. 

Blodomloppet på distans år 2020 har gått bättre än väntat. Sponsorer skall faktureras vilket innebär 

att alla inkomster ännu ej har registrerats.  

8. Mötesfrågor  

8.1 Avtal elitsatsning 

Underlag till inriktning 2021 finns. Avtal ej skrivet. 

8.2 Ekonomiska riktlinjer för 2021 

Beslut om ekonomiska riktlinjer 2021 Kommer att diskuteras i samband med budgetmötet 2/12 2020 

samt utifrån dialog/aktivas berättelser- och planering inför 2021.  

8.3 Holma 

Holma. Inköp av träningscykel samt skivstångsett är på gång. Byte av sand i längdhoppsgropen är inte 

utfört och det är oklart hur det ska gå till. Hissen får ej användas och vi behöver fatta beslut kring hur 

vi kommer vidare med sanden. Frågan om sand kommer att tas upp på kommande tränarmöte.  

 

8.4 Camp Igge och Höghammarhallen 

Camp Igge- Träningstider och ev. samarbete med Iggesund behöver beslutas. Styrelsen beslutar att 
detta är en fråga som tas upp på tränarmötet, i dialog med tränarna.  

Höghammarhallen Bollnäs. Anders har fixat loggkort som kan används när vi tränar där, finns hos 
vaktmästaren. Föreningen faktureras en gång per månad. 
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8.5 Tävlingar 

Strands ungdomsspel 2021.  

Strands ungdomsspel, anmälan till FRIDA är gjord med 15/8 som huvudalternativ och 21/8 som 

alternativ 2.   

Blodomloppet 2021.  

Blodomloppet Centralt ser över förslag och möjligheter inför kommande år.  

 

VU-spel 2021 

Planen är att åka på detta samtliga aktiva i gymnasiet är intresserade. En samordnare måste tillsättas 

för planering inför och under detta event. Frågan bör diskuteras på ett tränarmöte. 

8.5 Föräldramöte 

Vid mötet beslutar att friidrotten skickar ut ett informationsbrev till föräldrar istället för att anordna 
ett fysiskt möte, med anledning av rådande pandemi. I informationsbrevet skall 
föräldrarollen/ansvaret förtydligas, det vill säga vad som förväntas av föräldrar till friidrottande barn 
– och ungdomar i Strands IF.  

8.6 Tränarmöte 

Tränarmöte- Nytt tränarmöte behöver bokas för att bl.a. fördela ansvarsområden, lyfta frågan om 
träning på t.ex. Camp Igge (fördelar/nackdelar), sandbytet på Holma.  

Ett arbete för att få fungerande undergrupper till styrelsen skulle behövas genomföras. Frågan bör 

diskuteras på kommande tränarmöte. 

8.7 Rapporter från möten 

Hälsinglands friidrottsförbund- Rapport från Höstmötet 

 

8.8 Styrelseledamöter 2021 

Beslut om styrelse 2021 

 

9. Övriga frågor 

Vi följer Folkhälsomyndighetens riktlinjer samt Svenska friidrottsförbundets riktlinjer och föreskrifter.  

10. Nästa styrelsemöte 

 Nästkommande möte 16/12 kl 19.30 på kansliet/länk.  
 

11. Mötets avslutande 
Mötet avslutades.  


